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خبـر اعزام تیم واکنش سریع سازمان آتش نشانی شهرداری شیراز در پی انفجار و حریق مخزن آمونیاک
در کارخانه کربنات سدیم فیروزآباد 

فیروزآباد  سدیم  کربنات  کارخانه  در  آمونیاک  مخزن  حریق  و  انفجار  پی  در 
نیروهای تیم واکنش سریع سازمان آتش نشانی شهرداری شیراز راهی محل حادثه 

شدند. 
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی سازمان آتش نشانی شهرداری 
شیراز محمدهادی قانع گفت: به دنبال وقوع حادثه انفجار و حریق یکی از مخازن 
است  مستقر  فیروزآباد  شهرستان  در  که  سدیم  کربنات  کارخانه  در  آمونیاک 
این کارخانه دچار مسمومیت شده و  و نشتی شدید مخازن آمونیاک کارکنان 

برای رفع خطر نشت گاز خطرناک  این محل در حال تلاش  امدادی  نیروهای 
آمونیاک هستند.

نیاز  اعلام  به  توجه  با  کرد:  تصریح  شده،  اعزام  حادثه  محل  به  خود  که  قانع 
شیراز  آتش نشانی  سازمان  از  درخواست  و  فارس  استانداری  بحران  مدیریت 

تیم های واکنش سریع آتش نشانی شیراز با تجهیزات ویژه به محل حادثه شدند.
این مقام مسئول با اشاره به مهار شدن آتش سوزی اضافه کرد: این حادثه تاکنون 

پنج مصدوم به همراه داشته که تمامی این افراد به مراکز درمانی منتقل شدند.

مدیرکل دفتر فنی استانداری فارس اعلام کرد؛

ارسال ۱۵۰ اثر به دبیرخانه مسابقه طراحی 
یادمان مقاومت در فارس

معاون هنری و سینمایی اداره کل فرهنگ و ارشاد 

اسلامی فارس:

دلالی در خرید و فروش بلیت رویدادهای 
فرهنگی و هنری ممنوع است

 3 ایجاد  به  اشاره  با  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
با  نی ریز گفت: در حال حاضر  ناحیه صنعتی در شهرستان  شهرک و 
236 سرمایه گذار در این شهرک های صنعتی قرارداد منعقد شده که از 

این تعداد 176 واحد با اشتغال 1900 نفر در مرحله فعالیت قرار دارند.
به گزارش  روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
صنعتی فارس، سید مصطفی هاشمی بازدید از شهرک های صنعتی سنگ 
فاضل  ده  ناحیه صنعتی  و  غدیرگه  نی ریز،  سلیمانی  قاسم  شهید  سردار 
نی ریز افزود: ظرفیت واگذاری زمین در شهرک صنعتی سنگ به مرحله 
پایانی رسیده و در ناحیه صنعتی ده فاضل نیز بخش زیادی از اراضی 
آن واگذار شده، بنابراین امسال طرح توسعه ناحیه صنعتی ده فاضل و 

فعال سازی شهرک صنعتی غدیرگه در دستور کار قرارگرفته است.
وی تصریح کرد: شهرک صنعتی سنگ دارای 186 هکتار مساحت و 
ناحیه صنعتی ده فاضل نیز 46 هکتار مساحت است که کار واگذاری در 
آنها درحال انجام است و در این دو شهرک صنعتی واحدهای تولیدی 
تا  برای طرح های توسعه هستیم  نیز مستقر شده اند و در حال پیگیری 

پاسخگوی نیاز متقاضیان جدید باشد.
شهرک  اینکه  بیان  با  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
صنعتی غدیرگه )نی ریز 1( نیز با 120 هکتار نیز با مشکل کاهش رده 
زیست محیطی روبرو است گفت: رده پایین زیست محیطی این شهرک 
داشته  را  استقرار  قابلیت  از صنایع  باعث شده طیف محدودی  صنعتی، 
نشده اند  به سرمایه گذاری  موفق  این سال ها سرمایه گذاران  باشند و در 
که بنا داریم با همکاری با اداره محیط زیست رده بندی و با لحاظ شرایط 
زیست محیطی، زون هایی از این شهرک صنعتی را که قابلیت ارتقای 
رده بندی داشته باشند را اصلاح کنیم و در صورت رفع این مشکل، شاهد 

جذب سرمایه گذار و رونق این شهرک صنعتی خواهیم بود.
بودن  دارا  نظیر  مزیت هایی  دارای  صنعتی  شهرک  این  افزود:  هاشمی 
شبکه برق اختصاصی است که می تواند ظرفیت مناسبی را برای صنایعی 

تبادل  برای  خورشیدی  انرژی های  یا  برق  کوچک  مقیاس  مولد  نظیر 
انرژی تولیدی فراهم کند.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: متناسب با حضور 
اجرا  صنعتی  شهرک  این  در  زیرساختی  تکمیل  طرح های  متقاضیان، 

می شود تا شهرک صنعتی غدیرگه آماده جذب سرمایه گذار شود.
هاشمی همچنین با اشاره به لزوم حمایت ها از صنایع فراوری سنگ در 
شهرک صنعتی سنگ سردار شهید قاسم سلیمانی نی ریز گفت: در قالب 
تورهای صنعتی و نمایشگاهی داخلی و خارجی و نیز خدمات حمایتی 
صنایع کوچک نظیر برگزاری دوره های آموزشی و صدور ضمانت نامه 
تا سقف 50 میلیارد ریال توسط صندوق ضمانت سرمایه گذاری صنایع 

کوچک از واحدها حمایت می شود.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود: در شهرک صنعتی 
صنعتگران  نیاز  مورد  زیربنایی  امکانات  و  زیرساخت ها  نی ریز  سنگ 
این  زیرساخت ها  تکمیل  و  توسعه  برنامه  اجرای  با  و  دارد  وجود 
شهرک صنعتی در وضعیت مناسب زیرساختی قرار خواهد گرفت.وی 
همچنین از آمادگی این شرکت برای راه اندازی نواحی صنعتی در سایر 
تأمین آب و  به شرط  نقاط مستعد شهرستان نی ریز خبر داد و گفت: 
و  اماکن جمعیتی  تا  فاصله  نظیر رعایت  محیطی  الزامات زیست  حفظ 
جدید  نواحی  ایجاد  و  امکان سنجی  مراحل  داریم  آمادگی  دامداری ها، 
صنعتی را انجام دهیم و در این زمینه در بخش های قطرویه و مشکان نیز 

مطالعات امکان سنجی انجام شده است.
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در این برنامه ها جلساتی 
با هیئت مدیره های شرکت های خدماتی شهرک صنعتی سنگ و ناحیه 
صنعتی ده فاضل برگزار و به بررسی مسائل و مشکلات این شهرک ها 

پرداخت.
هاشمی همچنین از تعدادی واحد سنگبری در شهرک صنعتی سنگ و 

نیز واحد تولید سبد میوه در ناحیه صنعتی ده فاضل بازدید کرد.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس در بازدید از شهرک های صنعتی نی ریز خبر داد:

انعقادقراردادبا236سرمایهگذاردرشهرکهاونواحیصنعتیشهرستاننیریز

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری فارس:

امکان حضور زنان در عرصه های مختلف 
مدیریتی فراهم است

ناظر شورا در منطقه هفت:

ناظر شورا در منطقه هفت گفت: در سال گذشته در سطح منطقه هفت 
شهرداری شیراز اقدامات و خدمات بسیار مناسبی انجام شده است و تلاش 

خواهیم کرد این اقدامات در سال جاری بیشتر شود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شهرداری منطقه هفت 
تذروی نائب رئیس شورای اسلامی شهر شیراز و ناظر شورا  در منطقه 
اکبری  با حضور  یاوران شورا در محلات که  با  ماهانه  هفت در جلسه 
افزود:  شد،  برگزار  منطقه  مسئولان  و  معاونین  و  هفت  منطقه  شهردار 
اقدامات عمرانی و اجرایی در سطح منطقه هفت اعم از فرهنگی، ورزشی، 
تاریخی و ... با تلاش نیروهای خدوم شهرداری در حال انجام است که 
تعدادی از این پروژه ها فرا منطقه ای هستند اما اعتقاد داریم که در این 
با  انجام گیرد و تلاش داریم  باید  بیشتری  منطقه خدمات و پروژه های 
و  مشکلات  شناسایی  با  محلات  در  شورا  یاوران  همراهی  و  همکاری 

درخواست ها گام های مؤثری در انجام پروژه ها و رفع موارد بر داریم.
توسط  که  درخواست هایی  و  موارد  از  بعضی  کرد:  تصریح  تذروی 
با ارگان های خدمات  به پیگیری و مکاتبه  نیاز  بیان می شود  شهروندان 
رسان دیگر دارد که زمان بر است و این نیست که اقدامی انجام نگرفته 
است اما اقدامات و درخواست هایی هستند که امکان پیگیری سریع دارد 
به رفع آن  نسبت  قرار می گیرد و در کمترین زمان  و در دستور کار 

اقدام خواهد شد.
اکبری شهردار منطقه هفت نیز در این جلسه با ارائه گزارشی از اقدامات 
انجام شده در سال گذشته افزود: در سال گذشته بودجه عمرانی و خدمات 
 378 به  بودجه  امسال  و  است  بوده  تومان  میلیارد   157 منطقه  شهری 
بر  علاوه  گرفته  انجام  برنامه ریزی های  با  و  است  رسیده  تومان  میلیارد 
انجام پروژه های عمرانی در بحث تملک زمین های در مسیر پروژه ها نیز 

اقدامات لازم انجام خواهد گرفت.
از  استوار یکی  بزرگراه شهید سردار  این مطلب که پروژه  بیان  با  وی 
پروژه های شاخص در  منطقه هفت است که عملیات عمرانی آن در حال 
اجرا است، تصریح کرد: پروژه های بسیار زیادی در سطح منطقه هفت در 
حال انجام است که این پروژه یکی از پروژه های فرا منطقه ای نیز است 
که قسمت هایی از مسیر این بزرگراه احداث شده است و قسمت هایی نیز 
در حال اجرا است و در مسیر اجرای این بزرگراه زمین های کشاورزی و 
املاک مسکونی نیاز به تملک داشت که با پیگیری های انجام شده تملک 
انجام شده که در هفته گذشته  از زمین ها و خانه های مسکونی  قسمتی 
سوله ای به مساحت هزار متر کار تملک آن به پایان رسید و چند روز 
آینده نسبت به تخریب آن اقدام خواهد شد که با تخریب آن عملیات 

عمرانی آن تسریع پیدا خواهد کرد.
این  مسیر  از  قسمت هایی  جاری  سال  در  داریم  تلاش  داد:  ادامه  وی 
بهره برداری  به  دولت  هفته  در  قطار شهری  تا  اتحاد  بولوار  از  بزرگراه 
از رودخانه  اقدامات تملک 12 هکتار زمین در مسیر پروژه  برسانیم و 
را  موارد  این  امسال  بتوانیم  تا  گیرد  انجام  کنیز  نصر  بولوار  تا  خشک 
نیز  بزرگراه  این  عمرانی  عملیات  ادامه  آینده  سال  در  و  برطرف کنیم 

انجام گیرد.
غیر  تقاطع  سه  بزرگراه  این  مسیر  در  کرد:  تصریح  مسئول  مقام  این 
خلیج فارس  بزرگراه  تقاطع  طراحی  که  شد  خواهد  اجرا  نیز  همسطح 
و  دستغیب  شهید  آیت الله  فرودگاه  رادار  به  بودن  نزدیک  به  توجه  با 
مشکلاتی که در طراحی آن وجود داشت با پیگیری ها و رفع مواد انجام 

شده است.
در  پارک  احداث  و  ورزشی  سالن  طراحی  افزود:  هفت  منطقه  شهردار 
بولوار اتحاد شهرک کوشکک نیز در سال گذشته پیگیری و انجام شده 

است که عملیات عمرانی آن نیز در سال جاری اجرا خواهد شد.
اکبری درخصوص زیرسازی و آسفالت معابر سطح منطقه هفت گفت: 
در سال گذشته بسیاری از معابر و کوچه هایی که در اولویت قرار داشتند 
آسفالت و زیرسازی آن انجام شده است و امسال نیز در این خصوص 
بولوار  آسفالت  و  خواهد گرفت  انجام  لازم  اقدامات  اولویت  اساس  بر 
اتحاد نیز با بازدید که با معاون فنی و عمرانی شهردار شیراز انجام گرفت 
کارشناسی و پیگیری های لازم درخصوص اینکه قسمتی و یا تمام مسیر 

این بولوار آسفالت جدید انجام گیرد در حال انجام است.
و  اتحاد  بولوار  در  نیز  معابر  آرام سازی  بحث  در  داد:  ادامه  اکبری 
است  انجام  در حال  فسا  شیراز-  پلیس راه  روبروی  خلیج فارس  بزرگراه 
انجام آرام سازی در بولوار تخت جمشید  و پیگیری های لازم در جهت 
روبروی شهرک امام حسین )ع( نیز انجام شده است که به زودی عملیات 

اجرایی آن نیز انجام خواهد گرفت.
دستخضر،  شهرک  در   ورزشی  سالن  احداث  و  طراحی  افزود:  اکبری 
اراضی  معابر  زیرسازی  و  تفکیک  آباد،  احمد  محله ای  پارک  احداث 
شکاری در بولوار ولایت، اجرایتم پارک موضوعی ورزشی در شهرک 
صادقیه، احداث پارک حاشیه ای بولوار فرصت شیرازی، دیوار گذاری و 
لایروبی رودخانه خشک، احداث سایت ماشین آلات سنگین در بزرگراه 
خلیج فارس و ... از جمله اقدامات عمرانی است که در سطح منطقه هفت 
در سال گذشته انجام شده است و که تعدادی از پروژه ها عملیات عمرانی 

آن به پایان رسیده است و برخی از پروژه ها نیز در حال انجام است.
و  مشکلات  محلات  شورای  یاوران  جلسه  این  در  است  گفتنی 
آسفالت  ورزشی،  مکان های  احداث  درخصوص  خود  درخواست های 
معابر، احداث پارک، لوله گذاری و دفع آب های سطحی و ... بیان کردند 
که اکبری شهردار منطقه هفت دستورات لازم در جهت پیگیری و رفع 

موارد به معاونین و مسئولان منطقه صادر کرد.

مدیرعامل شرکت نمایشگاه های بین المللی فارس:

تصویب قوانین لازم؛ راه نجات نمایشگاه ها 
از آشفتگی است 

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
و  نوین  فناوری های  هوشمندسازی،  کمیسیون  رئیس  نصیری  شیراز 
اطلاعات شورا گفت: با هدف توسعه زیرساخت های شهر هوشمند و ارائه 
سازمان  ارگان های  بین  بیشتر  هماهنگی  برای  جلسه ای   FTTX خدمات 
فناوری اطلاعات،  ارتباطات و  اداره کل  ارتباطات،  فناوری اطلاعات و 
سازمان  مخابرات،  شرکت  اپراتورها،  فارس،  استان  مخابرات  شرکت 

تنظیم مقررات رادیویی و شرکت زیرساخت برگزار شد.
مخابرات  شرکت  ماه  یک  طی  شد  مقرر  جلسه  این  در  افزود:  نصیری 
استان فارس و اداره کل ارتباطات زیرساخت فارس نقشه های فیبرنوری 

 SDI را به شهرداری شیراز به منظور بارگذاری بر روی FTTX و خدمات
ارائه نمایند و شهرداری موظف است دسترسی های لازم را به اداره کل 

ارتباطات و شرکت مخابرات استان فارس بدهد.
شورا  اطلاعات  و  نوین  فناوری های  هوشمندسازی،  کمیسیون  رئیس 
کل  اداره  ارتباطات،  و  اطلاعات  فناوری  سازمان  کرد:  خاطرنشان 
ارتباطات و فناوری اطلاعات و شرکت مخابرات استان فارس کارگروه 
مشترکی با موضوع گسترش و بهره برداری فیبر نوری برگزار نمایند و 
گزارش از نتیجه جلسات را به کمیسیون هوشمندسازی، فناوری های نوین 

و اطلاعات شورای اسلامی شهر شیراز اعلام نمایند.


